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Από το υπ’ αριθ. 15/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 276/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της αριθ. 166/2014 απόφασης του Ν.Π. 
«Κ.Κ.Π.Α.Α.Π.&Π.Α.», περί τροποποίησης του 
προϋπολογισμού και του Ετησίου Προγράμματος 
Δράσης, έτους 2014. 

 
Σήμερα 23 Ιουνίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 15:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 19-6-
2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α. 
Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Ε. Αρχοντάκη, 7)Π. Παυλίδης, 
8)Θ. Αγγελίνας, 9)Λ. Πουλασουχίδης, 10)Κ. Βοργιαζίδης, 11)Ν. 
Μωυσιάδης, 12)Χ. Κούτρας, 13)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 14)Χ. 
Γαϊτάνου, 15)Α. Καγκελίδης, 16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. 
Κορωνάς, 18)Β. Παπαδόπουλος, 19)Β.Λυκοστράτης, 20)Κ. 
Κοστογλίδου, 21)Α. Βασιάδης, 22)Β. Γιαννουλάκης, 23)Χ. 
Τσιούντας, 24)Κ. Παναγιωτίδης, 25)Ι. Σοφρόνωφ, 26)Γ. 
Μελιόπουλος, 27)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Β. Σταυροπούλου, 
Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Κάκαρης, 
Κ.Κουτσαντάς, Α.Δέλλας, 
Α.Νεστορόπουλος, Α.Γκαμπέσης, 
Ε.Γουναράς, Γ.Σουμπέκας, Δ.Γκέκα, 
Α.Παπαδόπουλος, Σ.Κουμτσίδης, 
Ι.Ασλανίδης 

            Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                Απών Πρόεδρος 
            & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                          Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Ι. Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. 
Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, 
Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 272/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Μιχαηλίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 273/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 274/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Θ.Θεοδωρίδης, Α.Καγκελίδης, 
Μ.Σουμελίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 275/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Βασιάδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 278/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Θ.Κορωνάς, Γ.Μιχαηλίδης, 
Ε.Αρχοντάκη, Ν.Μωυσιάδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 279/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Γ.Μελιόπουλος, 
Ι.Σοφρόνωφ, Α.Βασιάδης και προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 281/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Κορωνάς. 
 

 
 
 



Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος έδωσε το λόγο στη Δήμαρχο Χαρίκλεια 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, η οποία εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος της έγκρισης της υπ’ αριθ. 
166/2014 απόφασης του Ν.Π. ΚΑΠΑ, περί τροποποίησης του προϋπολογισμού του.  

Το θέμα κατατίθεται ως κατεπείγον, διότι είναι αναγκαίο να γίνουν άμεσα μερικές 
μεταβολές σε ορισμένους Κ.Α. του προϋπολογισμού, προκειμένου να συνεχιστεί απρόσκοπτα η 
ομαλή λειτουργία του Ν.Π. 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παραπάνω θέμα ως έκτακτης περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης, ο 
προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 18-6-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-
Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του δημοτικού Νομικού Προσώπου με την επωνυμία «Κέντρο 
Κοινωνικής Προστασίας, Αλληλεγγύης, Αθλητισμού Παιδείας  & Προσχολικής Αγωγής Δήμου 
Βέροιας με το δ.τ. «ΚΑΠΑ» με την αριθ. 166/2014 απόφασή του ενέκρινε την 3η τροπ/ση του 
προϋπολογισμού του έτους 2014.  

Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 240 και της παρ. 3 του άρθρου 234 του Ν. 
3463/06 «κύρωση Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» για τις αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου 
του Δημοτικού Ν.Π. που αφορούν τον προϋπολογισμό, τον απολογισμό, την εκποίηση ή την 
ανταλλαγή ακινήτων ή την επιβάρυνσή τους με εμπράγματα δικαιώματα, την αποδοχή 
κληρονομιών και δωρεών που περιέχουν όρο, ή κληροδοσιών, καθώς και τη συνομολόγηση 
δανείων, απαιτείται προηγούμενη έγκριση του δημοτικού συμβουλίου.  

Οι αποφάσεις υποβάλλονται στο Γενικό Γραμματέα της Περιφέρειας, αποστέλλονται μέσα 
σε (10) δέκα ημέρες αφότου περιήλθε στο Νομικό Πρόσωπο η εγκριτική απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου.   

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά.  
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γιαννουλάκης: Η πρώτη μου ερώτηση αφορά ένα κωδικό, ο οποίος μειώνεται κατά 73.800€, 

αλλά δε φαίνεται πουθενά ο Κ.Α. Ποιος κωδικός μειώνεται; (Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση λόγω 
ομιλίας εκτός μικροφώνου του δημοτικού συμβούλου Π.Παυλίδη). Τι αφορά; 

Παυλίδης: Είχαμε έναν Κ.Α. 02.15.6261 στον προϋπολογισμό με τίτλο «Συντήρηση κι 
επισκευή κτιρίων και ακινήτων» που αφορούσε όλα τα κτίρια του Ν.Π. (ΚΑΠΗ, βρεφονηπιακούς 
σταθμούς κ.α.).  

Τον συγκεκριμένο κωδικό τον «σπάζουμε» σε δύο υπο-κωδικούς και δημιουργούμε έναν 
κωδικό με τίτλο «Διαμόρφωση ενιαίου μαγειρείου βρεφονηπιακών και παιδικών σταθμών» κι έναν 
άλλο κωδικό με τίτλο «Εξοπλισμός  ενιαίου μαγειρείου βρεφονηπιακών και παιδικών σταθμών». 

Γιαννουλάκης: Αναφέρετε ότι ο Κ.Α. 02.15.7132 «Μεταφορικά μέσα» μειώνεται κατά 
49.500€ κι έτσι από 50.000€ γίνεται 500€. Δε θα χρειαστεί για το υπόλοιπο του έτους αυτός ο 
κωδικός και κρατάτε σε αυτόν μόνο 500€; 

Παυλίδης: Είχαμε αυτόν τον κωδικό, γιατί το Ν.Π. δεν έχει αυτοκίνητο, παρά μόνο ένα 
αγροτικό όχημα που δε μπορεί να περάσει ΚΤΕΟ. Μας ενημέρωσαν ότι δε θα μπορέσει να 
λειτουργήσει, αφού το συντηρούμε μετά κόπων και βασάνων, προκειμένου να κάνουμε κάποιες 
ελάχιστες μεταφορές και να μην επιβαρύνουμε το Δήμο.  

Συζητούσαμε για να αγοράσουμε ένα όχημα, δυστυχώς όμως μετά από όλες αυτές τις 
εργασίες που έγιναν για την πυρασφάλεια των κτιρίων, προκειμένου να λύσουμε όλα τα 
προβλήματα, έπρεπε να δαπανήσουμε περίπου 30.000€. Μπορείτε να δείτε και τις ανάλογες 
τροποποιήσεις του προϋπολογισμού λίγο παρακάτω για όλα τα πυροσβεστικά, προκειμένου να 
πάρουμε άδεια από την Πυροσβεστική Υπηρεσία. Βλέπετε λοιπόν Κ.Α. με τίτλο «Συντήρηση 
συστημάτων πυρασφάλειας» με ποσό 20.000€, «Προμήθεια υλικών» με ποσό 15.000€. Από κάπου 
έπρεπε να πάρουμε αυτά τα χρήματα. Έχει άμεση προτεραιότητα η πυρασφάλεια, προκειμένου να 
πάρουμε τις απαραίτητες άδειες λειτουργίας. 



Μελιόπουλος: Το νέο μαγειρείο πόσες θέσεις εργαζομένων προβλέπει; Πόσες είχαμε; Από 
τη στιγμή που το Ν.Π. δεν έχει δικό του όχημα πως και υπό ποιες συνθήκες θα μεταφέρονται τα 
μαγειρεμένα φαγητά σε όλους τους παιδικούς σταθμούς; Ας μην ξεχνάμε ότι παιδικοί σταθμοί δεν 
υπάρχουν μόνο μέσα στην πόλη. Έχουμε παιδικούς σταθμούς και στο Μακροχώρι και στα 
Παλατίτσια και στα Ριζώματα. Τι θα γίνει με αυτούς τους παιδικούς σταθμούς; 

Παυλίδης: Το Ν.Π. είχα 9 μάγειρες. Κάθε παιδικός σταθμός είχε το δικό τους μάγειρα με το 
βοηθό του. Μόνο όμως σε αυτό το μήνα 3 υπάλληλοι συνταξιοδοτούνται. 

Ο επόμενος Πρόεδρος του Ν.Π. θα αντιμετωπίσει τεράστιες δυσκολίες, διότι έχει φύγει 
πολύ προσωπικού και μας λείπουν άτομα. Η μόνη λύση για να μπορέσει το Ν.Π. να σταθεί, είναι να 
κάνει μια κουζίνα, για να μπορέσει να ανταποκριθεί στις ανάγκες και να συντηρήσει όλους τους 
βρεφονηπιακούς σταθμούς, να μπορέσει να συντηρήσει παράλληλα και τις αθλητικές του 
δραστηριότητες και να κάνει τεράστια οικονομία από τον όγκο των λαχανικών και των τροφίμων 
που θα πηγαίνουν σε ένα χώρο. 

Υπάρχει ένα αυτοκίνητο από το Πρόγραμμα «Βοήθεια στο Σπίτι» που μεταφέρει γεύματα, 
το έχουμε δανειστεί από την ΚΕΠΑ, μέχρι να αγοραστεί ένα νέο αυτοκίνητο. Πρέπει να 
ξεκινήσουμε έτσι γιατί πρέπει να λειτουργήσουν οι βρεφονηπιακοί σταθμοί. Αυτά είναι τα μέσα 
μας κι έτσι πολεμούμε. 

Το μαγειρείο θα γίνει στο Εργοχώρι σε ένα χώρο που δε λειτουργεί. Θα φροντίσουμε ότι 
υλικά έχουμε να τα χρησιμοποιήσουμε για να μη χρειαστεί να αγοράσουμε νέα. 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Είμαι μέλος του Δ/κού συμβουλίου του ΚΑΠΑ κι όντως πήραμε 
απόφαση να κατασκευάσουμε ένα μαγειρείο, για τους λόγους που μας εξηγήσατε. Ποτέ όμως δε 
συζητήσαμε για το κόστος του μαγειρείου.  

Βλέπω λοιπόν ότι απαιτούνται 40.000€ για να κατασκευάσουμε το μαγειρείο, έχοντας 
ηλεκτρολόγο κι υδραυλικό. 40.000€ που θα δοθούν; Αν το κτίζαμε, θα κόστιζε λιγότερο. 

33.800€ για να το εξοπλίσουμε; Τι θα βάλουμε μέσα; Εκτός κι αν αυτά τα ποσά είναι τα 
μέγιστα και μέχρι εκεί μπορούμε να φτάσουμε, αλλά τελικά θα μας στοιχίσει λιγότερα; 

Παυλίδης: Σε συζήτηση που είχαμε με τον μελετητή και τον αντιδήμαρχο κ.Λαζαρίδη, μας 
είπε ότι αυτός βάσει του Νόμου Σουφλιά τόσο πρέπει να αξιολογήσει τα υλικά και τα υπόλοιπα 
πράγματα. Εμείς τόσο μπορούμε να το κοστολογήσουμε, από εκεί και μετά αν πάρουμε καλύτερες 
τιμές κι εκπτώσεις, δε σημαίνει ότι θα δαπανήσουμε όλο το ποσό του κωδικού. Βάσει όμως της 
μελέτης που έχει γίνει, σε αυτές τις τιμές κινούνται τα υλικά στην αγορά και τόσο έχουν 
χαρακτηριστεί στον πίνακα της μελέτης. 

Δε μπορούμε να κάνουμε κάτι άλλο. 
Λαζαρίδης: Πρόκειται για δημόσιο έργο κι ως τέτοιο μελετάται. Οι τιμές είναι σύμφωνες με 

το Νόμο Σουφλιά κι επιδέχονται έκπτωσης. 
Αλλιώς κατασκευάζεται ένα ιδιωτικό έργο κι αλλιώς ένα δημόσιο. 
Παυλίδης: Το δημόσιο έργο είναι πιο ακριβό; 
Λαζαρίδης: Ενίοτε… 
Γιαννουλάκης: Από ότι κατάλαβα, ο προϋπολογισμός αυτού του έργου δεν έχει περάσει από 

το Δ/κό Συμβούλιο του Ν.Π. Από τα λεγόμενα του κ.Παναγιωτίδη αυτό κατάλαβα.  
Παυλίδης(εκτός μικροφώνου): Έχει «σπάσει». 
Γιαννουλάκης: Και δεν πρέπει να είναι ενήμερο το Δ/κό Συμβούλιο; 
Δήμαρχος: Είναι σίγουρο ότι όλες οι ενέργειες που γίνονται είτε από τα Ν.Π. είτε από το 

Δήμο ελέγχονται και θεωρώ ότι ο καθένας προσπαθεί να κάνει καλά τη δουλειά του. 
Επειδή προηγουμένως μιλούσαμε για την ουσία, η οποία λύνει ένα πολύ μεγάλο πρόβλημα 

και με αυτό τον τρόπο γίνεται τεράστια οικονομία στη λειτουργία των παιδικών σταθμών, με τη 
χρήση ενός μαγειρείου. Αυτό ήταν ένα από τα ζητούμενα της πρώτης μου θητείας, που τότε είχαμε 
λιγότερους παιδικούς σταθμούς. Είχαμε δει τότε το παράδειγμα του Δ.Συκεών κι είδαμε πόσο 
μεγάλη οικονομία έκαναν κι είπαμε ότι πρέπει να ξεκινήσουμε κι εμείς, γιατί το κόστος με τη 
χρήση της κοινής κουζίνας έπεφτε κατά 50%. 

Θεωρώ λοιπόν ότι στην ουσία του το θέμα είναι πολύ σημαντικό κι ότι επιτέλους η κοινή 
κουζίνα των παιδικών σταθμών θα μας γλυτώσει από περιττά έξοδα. 



Πρ.Αντιπρόεδρος: Κανείς δεν αμφέβαλλε γι’ αυτό που λέτε κι έχουμε πάρει απόφαση για να 
γίνει. Απλά είπαμε ότι το κοστολόγιο είναι πολύ υψηλό. 

Γιαννουλάκης: Νομίζω ότι στους χαλεπούς καιρούς που διανύουμε και βλέποντας ένα ποσό 
40.000€ για διαμόρφωση κι όχι για χτίσιμο, δεν το καταλαβαίνουμε. 

Με 40.000€ αγοράζεις σπίτι σήμερα. Με 33.800€ τι ηλεκτρικές συσκευές θα πάρετε για να 
εξοπλίσετε το μαγειρείο; Βασιλική κουζίνα θα γίνει; 

Λαζαρίδης: Έχω την εντύπωση ότι ευτελίζουμε την κουβέντα και τη δουλειά του 
μηχανικού. 

Όλα γίνονται με βάση προδιαγραφές που δεν είναι τυχαίες προκειμένου να κατασκευαστεί 
κάτι τέτοιο. Εξάλλου, από τα πιο ακριβά σημεία ενός καλά οργανωμένου εστιατορίου είναι η 
κουζίνα του κι όχι τα τραπεζοκαθίσματα. Μιλάμε για πυρασφάλεια, για ηλεκτρολογικά, για 
εξοπλισμό που πρέπει να έχουν συγκεκριμένες προδιαγραφές, γιατί πρέπει να αδειοδοτηθούμε από 
τη Δ/νση Υγιεινής και την Πυροσβεστική Υπηρεσία. 

Η μελέτη που έχει γίνει είναι άψογη, σαν αυτή που έχει γίνει για το σχολείο στα 
Γιοτζαλίκια, για την οποία ει2ρήστω εν παρόδω δεν έχουμε ακούσει κανένα σχόλιο, διότι το έργο 
προχωρά περίφημα.  

Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ε.Αρχοντάκη, Β.Γιαννουλάκης, 

Κ.Παναγιωτίδης, Κ.Κοστογλίδου. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 

Ι.Αγγέλογλου. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 18-6-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 166/2014 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. «Κ.Κ.Π.Α.Α.Π.&Π.Α.» για 
τροποποίηση του προϋπολογισμού και του Ε.Π.Δ., έτους 2014. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), καθώς και των 
άρθρων 96, 234 και 240 του Ν. 3463/2006.  

 
Αποφασίζει  

 
Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα ως έκτακτης 

περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης. 
Β) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την αριθ. 166/2014 απόφαση του Ν.Π. 

«Κ.Κ.Π.Α.Α.Π.&Π.Α.» του Δήμου Βέροιας, περί τροποποίησης του προϋπολογισμού και του 
Ετησίου Προγράμματος Δράσης, έτους 2014. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  276 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Κυριάκος Παναγιωτίδης 

 
 

 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-6-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 


